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Abstract (en)
2.1 It is known to insert a loudspeaker (6) into a front panel (1) via a non-slip locking connection. A constructionally simple and easily produced
locking connection is to be created, particularly for small high-frequency loudspeakers. 2.2 On the loudspeaker (6), elastic fingers are provided which
engage behind edges (4) of rigid arms provided on the front panel (1). 2.3 Particularly for a small high-frequency loudspeaker in a television receiver.

Abstract (de)
2.1. Es ist bekannt, einen Lautsprecher (6) über eine formschlüssige Rastverbindung in eine Frontplatte (1) einzusetzen. Es soll eine konstruktiv
einfache und leicht herstellbare Rastverbindung insbesondere für kleine Hochtöner geschaffen werden. 2.2. Am Lautsprecher (6) sind federnde
Finger vorgesehen, die hinter Kanten (4) von an der Frontplatte (1) vorgesehenen starren Armen eingreifen. 2.3. Insbesondere für einen kleinen
Hochtöner in einem Fernsehempfänger
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